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FÖRSLAG 

Ärende 47: Lättlästa kommunala handlingar – svar på motion väckt 

av Nujin Alacabek (V), Sonia Benavente (V), Britt Björneke (V) och 

Jonatan Spejare (V) 

 

Förslag till beslut 

Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
att återremittera motionen 

 

Bakgrund 

Motionen har väckts för att den omfattar samtliga Huddinge kommuns förvaltningar 
och samtliga handlingar som produceras där. Med bakgrund av detta är det märkligt 
att man från kommunstyrelsens sida valt att inte remittera motionen till någon 
facknämnd eller för den delen till Demokratiberedningen. Eftersom denna fråga i 
grunden handlar om demokrati, begriplighet och tillgänglighet anser vi att motionen 
bör återremitteras till Demokratiberedningen för beredning där innan den behandlas i 
kommunstyrelsen.  
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